
                 
                                                     Україна 

                             БЕРДИЧІВСЬКА РАЙОННА РАДА 

                                  ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

                                П Р О Т О К О Л 
Чотирнадцятої  сесії                                VIІI скликання 

                 26 травня 2023 року 

        Мала зала засідань  

        10.00 

Усього обрано депутатів – 42  

 Присутніх на сесії  -  29  депутатів  (список додається). 

          Запрошених  - 11 осіб  (список  додається). 

Чотирнадцяту сесію районної ради відкрив Балянов О.О. – голова районної  

ради. 

 

1. СЛУХАЛИ:Про обрання секретаріату.    

Пропозицію вніс Каченюк М.П. - депутат районної ради, який 

запропонував до складу секретаріату включити депутатів: 

Бабія О.С. Діхтяра Д.І., Порхун О.М.   

Пропозицію підтримано 

ВИРІШИЛИ:  Обрати секретаріат у складі трьох чоловік: 

1. Діхтяр Д.І.- депутат районної ради;  

2. Бабій О.С. - депутат районної ради;  

3. Порхун О.М. - депутат районної ради.  

За дану пропозицію голосували   «за»  одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про обрання лічильної комісії. 

Пропозицію вніс Каченюк М.П. - депутат районної ради, який 

запропонував до складу лічильної комісії включити депутатів: 

Самчик М.М., Надрагу Н.П., Хмелівського В.Й. 

Пропозицію підтримано. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію у складі  трьох  чоловік: 

1. Самчик М.М.  - депутат районної ради;                                     

2. Надрага Н.П.  - депутат районної ради; 

3. Хмелівський В.Й.  - депутат районної ради. 

За дану пропозицію голосували   «за» одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ:  Про порядок денний сесії.  

      Інформував  Балянов О.О.  – голова районної  ради. 

1. Про стан законності на території , піднаглядній Бердичівській окружній 

прокуратурі, та заходи щодо її зміцнення. 

Доповідач: Висоцька Олена Володимирівна –  заступник керівника 

окружної прокуратури 



2. Про внесення змін до рішення районної ради від 17.12.2020 року № 16 

«Про утворення президії Бердичівської районної ради» 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

3. Про внесення змін до рішення районної ради від 02.12.2020р. № 11 «Про 

обрання складу постійних комісій районної ради» 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

4. Про затвердження звіту про  експертну грошову оцінку та продаж 

земельної  ділянки несільськогосподарського призначення гр. 

 Свиридовському  Віктору Леонідовичу 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

5. Про обрання голови  постійної комісії районної ради з питань 

регламенту, депутатської етики, законності та правопорядку. 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

6. Про клопотання щодо нагородження  Грамотою Верховної Ради України 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

7. Про затвердження розпоряджень голови районної ради 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

 

8. Про план роботи Бердичівської районної ради на ІІ півріччя 2023 року 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

9. Про зняття з контролю окремих рішень районної ради 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

10. Про відміну рішення районної ради 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

11. Про призначення директора РМ КРЕП Бердичівської районної ради 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

12. Про надання дозволу РМ КРЕП Бердичівської районної ради на продаж 

легкового автомобіля 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

ради 

13. Про  результати виконання рішення Бердичівської міської ради від 

26.02.2018 року №549 на  звернення депутатів Бердичівської районної ради 

Доповідач: Суворов Олександр Вікторович – начальник муніципальної 

інспекції виконавчого комітету Бердичівської міської ради 



14. Про внесення змін до рішення районної ради  від 10.03.2017 року №252 

Про затвердження  Положення про порядок формування тарифу на 

експлуатаційні послуги 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної  

Ради 

15.  Про дострокове припинення повноважень 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 

ради 

 

ВИРІШИЛИ: взяти порядок денний за основу та в цілому.  

Голосували  «за» одноголосно. 

4. СЛУХАЛИ: Балянова О.О. – який запропонував розглядати питання в такій 

послідовності: 

1. Про стан законності на території , піднаглядній Бердичівській окружній 

прокуратурі, та заходи щодо її зміцнення 

2. Про внесення змін до рішення районної ради від 02.12.2020р. № 11 «Про 

обрання складу постійних комісій районної ради» 

3. Про обрання голови  постійної комісії районної ради з питань 

регламенту, депутатської етики, законності та правопорядку 

4. Про внесення змін до рішення районної ради від 17.12.2020 року № 16 

«Про утворення президії Бердичівської районної ради» 

5. Про затвердження звіту про  експертну грошову оцінку та продаж 

земельної  ділянки несільськогосподарського призначення гр. 

 Свиридовському  Віктору Леонідовичу 

6. Про затвердження розпоряджень голови районної ради 

7. Про зняття з контролю окремих рішень районної ради 

8. Про відміну рішення районної ради 

9. Про план роботи Бердичівської районної ради на ІІ півріччя 2023 року 

10. Про клопотання щодо нагородження  Грамотою Верховної Ради України 

11. Про призначення директора РМ КРЕП Бердичівської районної ради 

12. Про надання дозволу РМ КРЕП Бердичівської районної ради на продаж 

легкового автомобіля 

13. Про внесення змін до рішення районної ради  від 10.03.2017 року №252 

Про затвердження  Положення про порядок формування тарифу на 

експлуатаційні послуги 

14. Про  результати виконання рішення Бердичівської міської ради від 

26.02.2018 року №549 на  звернення депутатів Бердичівської районної ради 

15. Про дострокове припинення повноважень. 

За дану пропозицію голосували  «за» - 7,  «проти»  – 5, «утримались» -  15, «не 

брали участь у голосуванні»-2 

Пропозиція не підтримана 

ВИСТУПИВ:Хмелівський В.Й., з пропозицією питання № 14 розглядати 

першим. 

За дану пропозицію голосували  «за»  - 25, «проти» -  0, «утримались» - 2, «не 

брали участь у голосуванні»-2 

 

Пропозицію підтримано. 



 

Депутати також  затвердили регламент роботи пленарного засідання районної 

ради. 

5.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, яка 

повідомила, що у 22.12.2017 року Бердичівською районною радою 

було прийнято рішення № 344 «Про звернення депутатів 

Бердичівської районної ради до депутатів Бердичівської міської 

ради» щодо порушення екологічного, земельного та водного 

законодавства. У відповідь на звернення 26.02.2018 року було 

прийнято рішення Бердичівської міської ради № 549 «Про розгляд 

звернення депутатів Бердичівської районної ради». Відповідно 

Бердичівська районна рада звернулась до Бердичівської міської 

ради з проханням надати інформацію стосовно виконання даного 

рішення. 

ВИСТУПИЛИ:Суворов О.В. – начальник муніципальної інспекції 

виконавчого комітету Бердичівської міської ради, про результати 

виконання рішення Бердичівської міської ради від 26.02.2018 року 

№549 на  звернення депутатів Бердичівської районної ради. 

 Яригін П.І. – депутат районної ради, який запитав, коли буде 

готова технічна документація? 

 Суворов О.В. – який відповів, що дане питання не в його 

компетенції, і наразі відповіді надати він не має можливості. 

Димидюк Л.В. – депутат районної ради яка запитала коли саме 

замовлена технічна документація? 

Суворов О.В. – начальник муніципальної інспекції виконавчого 

комітету Бердичівської міської ради, який відповів що технічну 

документацію замовили у 2022 році. 

Хмелівський В.Й. – депутат районної ради, який запитав, чи 

достовірна інформація про те що причиною гибелі риби у 

водосховищі є масовий злив стоків? 

Оленюк О.О. – головний спеціаліст муніципальної інспекції 

виконавчого комітету Бердичівської міської ради, який повідомив 

що представники муніципальної інспекції  спільно з 

представниками екологічної інспекції та лабораторії здійснили 

виїзд на водойму, де були відібрані зразки для аналізів. Також 

повідомив, що результати аналізів на сьогоднішній день  не готові, 

тому причину масового мору риби, визначити ще неможливо. 

Якщо будуть виявлені негативні показники, хімічні реактиви, які 

використовуються  на будь якому із підприємств  міста, тоді до 

них будуть вживатися заходи. 

Балянов О.О. – голова районної ради, який наголосив, що 

Бердичівська районна рада готова до співпраці.  

Яригін П.І. – депутат районної ради, який зазначив, що дане 

питання дуже важливе та об’ємне, і місто самотужки вирішити 

його не в змозі.  Місто немає очисних споруд, які мають буди у 

місті, ті споруди які будувались, розібрали та розікрали. Також 

відмітив, що згрупувавши можливості Житомирського обласного 



бюджету, Бердичівського районного та міського бюджетів, а також 

звернувшись до депутата Верховної ради можна  подолати дану 

проблему. Без очисних споруд екологічна ситуація в місті та 

районі лише погіршується з кожним роком. Також висловив 

подяку активістам, які беруть участь у вирішенні даної проблеми. 

Відмітив, що існують державні структури, які отримують 

заробітну плату з державного бюджету які повинні в першу чергу 

контролювати екологічний стан середовища і робити усі кроки для 

вирішення цих проблем.  

Діхтяр Д.І. – депутат районної ради, який запитав, куди 

відправлена на коригування технічна документація та хто за це 

відповідальний. 

Суворов О.В. – який відповів, що у 2022 році направлені 

матеріали, щодо виділення коштів на коригування проектно-

кошторисної документації по даному об’єкту за рахунок коштів у 

вигляді субвенції з державного бюджету. Більше інформації по 

даному питанню надасться після вивчення. 

Курсон К.І. – депутат районної ради, яка запитала, чому 2022 року 

не зробили проектно-кошторисну документацію?  

Томашевська С.Б. – депутат районної ради, яка відповіла, що 

проектно-кошторисна документація є, і на даний час необхідно 

провести коригування, на яке не виділяють кошти. 

Курсон К.І. – депутат районної ради, яка зазначила, що  у такому 

випадку, міська рада повинна починати здійснювати кроки у 

вирішенні даного питання за свої кошти. 

Яригін П.І. – депутат районної ради, який повідомив, що даний 

проект є, і його декілька разів змінювали, через зростання цін. 

Попередній міський голова Мазур В.К. доповідав про ситуацію у 

Житомирській обласній раді і вирішувалось питання включення у 

Державний фонд регіонального розвитку та у програму соціально-

економічного розвитку. 

Хомяк О.Е. – депутат районної ради, який звернувся до 

заступника керівника окружної прокуратури з проханням 

розібратися, чому дане питання не вирішене. І посадові особи, які 

винні у даній ситуації, мають понести відповідальність. 

Козловський О.М. – голова ГО «Правозахисної організації 

«Джерело довіри»», який зачитав інформаційне повідомлення про 

стан екологічного становища(інформація додається). Також 

запропонував рішенням сесії районної ради доручити начальнику 

Бердичівської районної військової адміністрації створити робочу 

групу для дослідження якості води в р.Гнилоп'ять в межах 

Бердичівського району, відбору проб річкової води для 

проведення лабораторних досліджень та напрацювання висновків 

стосовно теперішнього стану забруднення р.Гнилоп’ять. Очолити 

робочу групу запропонував доручити начальнику Бердичівської 

районної військової адміністрації. 



Димидюк Л.В. – начальник районної військової адміністрації, 

депутат районної ради, яка зазначила, що необхідно питання 

ставити правильно, а саме: рекомендувати звернутися до Районної 

військові адміністрації створити робочу групу для дослідження 

якості води в р.Гнилоп'ять в межах Бердичівського району. 

Томашевська С.Б. – депутат районної ради, яка зазначила, що в 

Бердичівській районній раді вже створена робоча група щодо 

вивчення екологічного становища та стану екологічної безпеки на 

території району при голові районної ради, до складу якої можна 

ввести запропоновані кандидатури.   

Балянов О.О. – голова районної ради, який зазначив, що 

запропоновані кандидатури можна ввести до складу робочої групи 

за їх згодою на спільному засіданні робочої групи та постійної 

комісії Бердичівської районної ради з питань земельних відносин 

та екології, водних ресурсів.  

ВИРІШИЛИ: інформацію про результати виконання рішення Бердичівської 

міської ради від 26.02.2018 року №549 на  звернення депутатів 

Бердичівської районної ради взяти до відома (інформація 

додається). 

Голосували: «за» - 29 «проти» - 0 «утримались» - 0.  

 

6.СЛУХАЛИ: Висоцьку О.В. - заступника керівника окружної прокуратури, 

про стан законності на території, піднаглядній Бердичівській 

окружній прокуратурі, та заходи щодо її зміцнення. 

ВИСТУПИЛИ: Хмелівський В.Й. – депутат районної ради, який повідомив, 

що в м. Бердичеві закриваються дві філії бібліотек, у зв’язку з цим 

запропонував окружній прокуратурі перевірити наявність 

погодження про закриття з Міністерством культури.  

 Висоцька О.В. – заступник керівника окружної прокуратури, яка 

запропонувала прийти на прийом до окружної прокуратури для 

вивчення даного питання. 

 Хом’як О.Е. – депутат районної ради, який запитав, чи хоча б 

одна посадова особа понесла відповідальність за порушення 

екологічного, земельного та водного законодавства? 

 Висоцька О.В. – заступник керівника окружної прокуратури, яка 

повідомила, що 2021 році окружною прокуратурою було 

скероване обвинувальний акт до суду , згідно якого директора 

ТОВ КЕС було притягнуто до кримінальної відповідальності, крім 

того у 2022 році за позовом Бердичівської окружної прокуратури в 

інтересах держави в особі Державної екологічної інспекції  з ТОВ 

КЕС було стягнуто збитки в розмірі пів міліонна гривень. Ці 

кошти були розподілені  між Державною екологічною інспекцією 

та Швайківською сільською радою. 

 Доманський О.В. – журналіст, який запитав про стан справи 

Терехівського сміття, чому довго йшов обвинувальний акт до 

суду, і чому на першому засіданні суду фактично за закінченням 

строку давності закрили справу? 



  Висоцька О.В. – заступник керівника окружної прокуратури, яка 

зауважила, що зазначена інформація не відповідає дійсності. 

Експертиза була завершена у 2022 році і одразу обвинувальний акт 

був скерований до суду. 

 Козловський О.М. - голова ГО «Правозахисної організації 

«Джерело довіри», який повідомив, що було відкрите кримінальне 

провадження щодо неправомірності облаштування точки 

приймання рідких відходів від асенізаційних машин по вулиці 

Староміській. 02.11.21022 року дане кримінальне провадження 

було закрите. Також попросив заступника керівника окружної 

прокуратури, надати коментар з даного питання. 

  Висоцька О.В. – заступник керівника окружної прокуратури, яка 

зазначила, що необхідно підняти матеріали кримінального 

провадження і подивитись на предмет наявності підстав для 

вжиття заходів представницького характеру. Також запропонувала 

Козловському О.М. прийти на прийом з приводу даного питання. 

Заболотний С.С. – представник Міжнародного товариства з прав 

людини, який запитав в якому стані перебуває розгляд справи зі 

зникненням 75 тон пального?  

Висоцька О.В. – заступник керівника окружної прокуратури, яка 

відповіла, що кримінальне провадження направлене до суду, на 

даний час проводиться слідство. 

 ВИРІШИЛИ: про стан законності на території , піднаглядній Бердичівській 

окружній прокуратурі, та заходи щодо її зміцнення взяти до відома 

(інформація додається). 

Голосували: «за» - 28, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не брали участь у 

голосуванні» - 1. 

 

7.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

внесення змін до рішення районної ради від 17.12.2020 року № 16 

«Про утворення президії Бердичівської районної ради». 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 

8.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

обрання голови  постійної комісії районної ради з питань 

регламенту, депутатської етики, законності та правопорядку, яка 

повідомила, що головою даної комісії був Верещак В.І, який 

склав повноваження депутата. Відповідно квота голови постійної 
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комісії залишається за політичною партією «Європейська 

солідарність». На засіданні фракції політичної партії 

«Європейська солідарність» запропонували кандидатуру на 

голову  постійної комісії з питань регламенту, депутатської 

етики, законності та правопорядку – Марківського А.П. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ:Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 

 

9.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

внесення змін до рішення районної ради від 17.12.2020 року № 16 

«Про утворення президії Бердичівської районної ради», яка 

повідомила, що у зв’язку зі складанням повноважень трьох 

депутатів районної ради 8 скликання, і з входженням нових 

депутатів до складу Бердичівської районної ради, відповідно 

змінюється склад президії Бердичівської районної ради. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 

 

10.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

затвердження звіту про  експертну грошову оцінку та продаж 

земельної  ділянки несільськогосподарського призначення гр. 

 Свиридовському  Віктору Леонідовичу.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії районної ради  з питань земельних 

відносин та екології, водних ресурсів. Пропозиція комісії – 

рекомендувати даний проект для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 
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11.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

затвердження розпоряджень голови районної ради. 

 ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 

 

12.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

зняття з контролю окремих рішень районної ради.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 

 

13.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

відміну рішення районної ради.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 26, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 3. 

 

14.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про план 

роботи Бердичівської районної ради на ІІ півріччя 2023 року.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 
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інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

 Доманський О.В. – головний редактор газети Ріо-Бердичів, який 

запропонував доповнити пункт «Забезпечення гласності в роботі 

районної ради та її органів. Взаємодія із місцевими засобами 

масової інформації з питань висвітлення діяльності районної ради» 

словами «повідомляти про проведення сесій районної ради, 

апаратні наради». 

Томашевська С.Б. – депутат районної ради, яка зауважила, що 

вся інформація щодо роботи Бердичівської районної ради 

висвітлюється на сайті Бердичівської районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 28, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 1. 

 

15. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

клопотання щодо нагородження  Грамотою Верховної Ради, яка 

повідомила, що Бердичівська районна рада звертається з 

клопотанням до депутата Верховної ради України стосовно 

відзначення грамотою Верховної ради України поета, прозаїка, 

публіциста, драматурга, члена Національної спілки письменників 

України, члена Національної спілки журналістів України, депутат 

Бердичівської районної ради Хмелівського Валерія Йосиповича.  

 ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

 Хмелівський В.Й. – депутат районної ради, який повідомив, що 

участі у голосуванні брати не буде, через конфлікт інтересів.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 

 

16. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

призначення директора РМ КРЕП Бердичівської районної ради. 

 ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 
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 Яригін П.І. – депутат районної ради, який запитав про стан РМ 

КРЕП на даний час, чи немає проблематичних питань 

матеріального характеру? 

 Бабій О.С. – т.в.о.директора РМ КРЕП, який повідомив, що 

заборгованість на сьогоднішній день загальна 930 тис.грн. Також 

повідомив, що на даний час проводиться інвентаризація. 

 Яригін П.І. -  запитав, як буде вирішуватись проблема із 

заборгованістю?  

 Балянов О.О. – голова районної ради, який повідомив, що РМ 

КРЕП намагається знайти орендарів приміщень. Також зазначив, 

що є деякі напрацювання з приводу нарахування за утримання 

приміщення, будуть внесені зміни до рішення районної ради  від 

10.03.2017 року №252 Про затвердження  Положення про порядок 

формування тарифу на експлуатаційні послуги.  

 Курсон К.І. – депутат районної ради, яка запитала чи немає 

заборгованості по заробітній платі? 

 Бабій О.С. -  т.в.о.директора РМ КРЕП, депутат районної ради 

який повідомив, що заборгованість по заробітній платі у РМ КРЕП 

відсутня. Також повідомив, що участь у голосуванні брати не буде, 

через конфлікт інтересів. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 

 

17. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

надання дозволу РМ КРЕП Бердичівської районної ради на продаж 

легкового автомобіля. 

 ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 28, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 1. 

 

18. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

внесення змін до рішення районної ради  від 10.03.2017 року №252 

Про затвердження  Положення про порядок формування тарифу на 

експлуатаційні послуги, яка повідомила, що в назві добавляється 

ще одна юридична адреса с.Бердичів, вул.Садова 3, а у самому 

Положенні змінюється формула обрахунку надання 

експлуатаційних послуг.    

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
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бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 28, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 1. 

 

19. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради,  про  

дострокове припинення повноважень  депутата районної  ради, яка 

повідомила, що до Бердичівської районної ради звернувся із 

заявою про складання депутатських повноважень депутат 

Майстренко Олександр Ярославович. Заява написана власноруч 

згідно чинного законодавства.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 28, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 1. 

 

РІЗНЕ: 

 

ВИСТУПИВ: Яригін П.І. – депутат районної ради, який повідомив, що 

дороги Бердичів-Чуднів в районі Комбікормового заводу, та 

дороги від Швайківки до Катеринівки мають катастрофічний стан. 

Також зазначив, що велика кількість вантажного транспорту 

проходить тією дорогою. Чи буде проводиться ремонт? 

 Димидюк Л.В. – начальник районної військової адміністрації, яка 

повідомила, що усі звернення голів громад щодо ремонту доріг 

було враховано при формуванні переліку запланованих робіт.    

 

20.СЛУХАЛИ: Балянова О.О. - який повідомив, що питання внесені на 

розгляд 14 сесії восьмого скликання розглянуті, та закрив 

чотирнадцяту сесію восьмого скликання. 
 

 

Голова районної ради                                     Олександр БАЛЯНОВ 
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